

decision. In this case, all violations, regardless of how long ago they were committed and in connection with which the Company may file a grievance with the Client at any time, are taken into consideration. The above stated conditions do not prevent the Company from exercising its other rights in accordance with this Agreement.

15.5. The rights and remedies provided to the Company under this Agreement are cumulative and are not exclusive of any rights or remedies provided under the law of the country where the Company has a registered office.

15.6. The Company may transfer its rights and obligations to a third party in whole or in part, provided that the assignee agrees to abide by the terms of this Agreement. Such assignment shall come into effect 3 business days following the day the Client is deemed to have received notice of the assignment in accordance with this Agreement.

15.7. If any term of this Agreement (or any part of any term) shall be held by a court of competent jurisdiction where the Company is registered to be unenforceable for any reason, then such term shall be deemed severable and not form part of this Agreement but the remainder of this Agreement shall continue to be valid and enforceable.

16. AMENDMENT AND TERMINATION

The Client acknowledges that the Company shall have the right to amend:

16.1. any part of the Regulations at any time;

16.2. the value of a spread, swap and dividend without prior notification of the Client. In exceptional trading conditions the Client recognizes the right of the Company to make changes to this Agreement immediately, without prior notification;

16.3. The Client acknowledges that the Company may introduce new products and services without prior notification.

16.4. The Client may suspend or terminate this Agreement by giving the Company written notification.

16.5. The Company retains the right to refuse a Client the opportunity to use the Trader's Room without explanation.

16.6. Termination of this Agreement will not abrogate any obligations held by either the Client or the Company regarding any outstanding transaction or any legal rights or obligations which may already have arisen under this

принять иное компромиссное решение. При этом принимаются к рассмотрению все нарушения независимо от давности их совершения, в связи с чем, Компания вправе предъявить претензии к Клиенту в любое время. Вышеназванные обстоятельства не препятствуют Компании реализовывать иные свои права, предусмотренные настоящим Соглашением.

15.5. Права Компании согласно Настоящему Соглашению являются дополнительными к правам, установленным законодательством страны регистрации Компании.

15.6. Компания имеет право передать права и обязанности целиком или частично третьей стороне, при условии, что этот правопреемник соглашается с условиями настоящего Соглашения. Такая передача прав и обязанностей вступает в силу спустя 3 рабочих дня со дня, когда считается, что Клиент получил такое уведомление согласно настоящему Соглашению.

15.7. Если какое-либо положение Настоящего Соглашения (либо любая часть любого положения) признается судом юрисдикции, в которой зарегистрирована Компания, не имеющим законную силу, то такое положение будет рассматриваться как отдельная часть Соглашения, и это не отразится на законной силе оставшейся части данного Соглашения.

16. ПОПРАВКИ И ПРЕКРАЩЕНИЕ ДЕЙСТВИЯ

Клиент признает, что Компания имеет право внести поправки и изменения:

16.1. в положения любого Регламентирующего документа в любое время;

16.2. в значения спредов, свопов и дивидендов без предварительного уведомления Клиента. В чрезвычайных ситуациях на рынке Клиент признает право Компании внести поправки и изменения в настоящее Соглашение немедленно, без предварительного уведомления.

16.3. Клиент соглашается с тем, что при введении Компанией новых продуктов и услуг предварительное уведомление Клиента не требуется.

16.4. Клиент может приостановить или прекратить действие настоящего Соглашения при условии письменного уведомления Компании.

16.5. Компания оставляет за собой право отказать в предоставлении сервиса «Личный кабинет» без указания причин.

16.6. Прекращение действия Соглашения не аннулирует обязательства со стороны Компании и со стороны Клиента, которые уже возникли согласно настоящему Соглашению, в том числе в отношении открытых

Agreement, particularly relating to any open positions and deposit/withdrawal operations made on the Client's account.

16.7. Upon termination of this Agreement, the available funds on the Client Account, calculated and payable upon closing out of all open positions on the account, will be transferred to Client requisites according to payment instruction form given/mailed by the Client to the Company.

16.8. Upon termination of this Agreement, all amounts owed by the Client to the Company must be settled immediately (but not limited to):

- all outstanding fees, charges and commissions;
- any expenses incurred by terminating this Agreement;
- any losses and expenses sustained by the Company in closing out any transactions or in connection with any other of the Company's obligations initiated or caused by the Client.

16.9. In the event of the Client's death:

- the right of claim of funds withdrawal from the client account shall be inherited to heirs first in line to inherit or to heirs by devise;
- the right of using the Client account and the right of carrying out operations at financial markets shall not be inherited.

позиций или операций по снятию/поступлению денежных средств на счет Клиента.

16.7. После прекращения действия настоящего Договора доступные средства на счете Клиента, подсчитанные и подлежащие выплате после закрытия всех открытых позиций на счете, будут переведены на реквизиты Клиента в соответствии с требованием, переданным/отправленным Клиентом Компании в соответствии с установленными процедурами.

16.8. При расторжении настоящего Соглашения, задолженность Клиента перед Компанией должна быть погашена незамедлительно, включая (но не ограничиваясь):

- задолженность по любым платежам и комиссиям;
- любые расходы, связанные с расторжением данного Соглашения;
- любые иные потери и расходы в связи с закрытием позиции или в связи с какими-либо другими обязательствами Компании, возникшими по инициативе или по вине Клиента.

16.9. В случае смерти Клиента:

- право требования снятия денежных средств с торгового счета Клиента переходит наследникам соответствующей очереди или наследникам по завещанию;
- право пользования торговым счетом Клиента и право проведения операций на финансовых рынках по наследству не передается.

Client / Клиент:

Signature / Подпись: _____